
                             Årsmöte 13 februari 2024 

På snöslasksliriga vägar tog vi oss till Köinge Bygdegård. Borden var 
smyckade med rosenkvitten och tulpaner, en föraning om att det nog 
kommer en vår i år också. 

Efter att ordförande Rose-Marie Bengtsson hälsat alla välkomna och 
lovordat sitt ”Dream-team” (styrelse) förklarades mötet öppnat.                              
Parentation hölls för Inga Karlsson, Blåsen som gått bort under det gångna 
året.                                                                                                                                                    
Därefter tog Karl-Åke Karlsson över ordförandeklubban och lotsade oss 
lugnt och säkert genom årsmötesförhandlingarna. Ordinarie sekreterare 
Ulla Thorsson styrde pennan.                                                                                                             
Verksamhetsberättelsen föredrogs, vår kassör Victor Sjöstrand redogjorde 
för föreningens ekonomi och revisor Karl-Erik Andersson läste upp 
revisionsberättelsen varefter styrelsen beviljades ansvarsfrihet.                      
Arvodet till ordföranden bestämdes till 990 kr/år. Sekreterare, 
hemsidesansvarig, friskvårdsansvarig, studieorganisatör, medlemsansvarig 
och bouleansvarig får 500 kr/år. Övriga ledamöter 500 kr/år. Reseersättning 
utgår med 25 kr/ mil då medlemmar deltar i sånt som distriktet kallar till.                 
Medlemsavgift för 2025 beslutades till 260 kr. Avgift för vänmedlem 50kr.       
Den övergripande verksamhetsplanen föredrogs. De detaljerade planerna 
kan följas på föreningens hemsida samt i Bygdebladet.                                          
Antalet styrelsemedlemmar blir oförändrat 6 st plus ordföranden.                            
Till ordförande för 2024 omvaldes Rose-Marie Bengtsson Åviken Gällsås.    
Omval av Inga-Lill Nilsson Karlslund, Victor Sjöstrand Okome och Nils-Olof 
Karlsson Köinge på två år.                                                                                                          
Omval av revisorerna Karl-Erik Andersson Kullastugan och Bertil Brix 
Persson Hakestad. Ersättare Göran Karlsson Köinge och Jan Borgas Okome. 
Som ombud till distriktsstämman valdes Rose-Marie Bengtsson, Ulla 
Thorsson och Inga-Lill Nilsson. Till ersättare valdes Astrid Karlsson och 
Nils-Olof Karlsson.                                                                                                                           
Val av försäkringsombud för Länsförsäkringar och SPF försäkring valdes 
Karl-Åke Karlsson Välasjö.                                                                                                                      
Till trafiksäkerhetsombud valdes Kenneth Johansson Köinge.                                  
Till hörselvårdsombud valdes Karl-Åke Karlsson Välasjö.                                            
Som studieorganisatör omvaldes Elisabeth Sjöstrand.                                                   
Som folkhälsoansvarig omvaldes Inga-Lill Nilsson. 



Som ny bouleansvarig valdes Gunnar Andersson Okome.                                     
Ordföranden Rose-Marie Bengtsson valdes till kandidat till KPR med vice 
ordförande som ersättare.                                                                                                      
Valberedningen omvaldes dvs. Inger Gustafsson, Arne Brolin och Kickan 
Bengtsson. 

Marianne Karlsson som varit ansvarig för bouleverksamheten under många 
år avtackades med blomsterkvast. 

Eftersom det var Fettisdagen så fick vi såklart stora mumsiga semlor till 
kaffet.                                                                                                                                                   
Trubaduren Tommy Lejon underhöll sen med egenkomponerade fina och 
lustiga visor eller lånade visor av kända vismakare som Evert Taube, Mats 
Paulsson, Cornelis Vreeswijk m.fl.  Riktigt trevligt.                                                                
Till slut fick vi en påminnelse om vad vi har att se fram emot för aktiviteter i 
föreningen och Elisabeth Sjöstrand informerade om ”Strövtåg i 
hembygden”.                                                                                                                            
Sen var det bara att ge sig ut i snöslasket igen och slira hemåt. 

R-M                                                                                                                                                                                                                           


